
 
 

 

ŠS PEF UM 

Koroška cesta 160 

2000 Maribor                                                                                              

Maribor, 4. januar 2024 

 

ZAPISNIK 

2. redne seje Študentskega sveta Pedagoške fakultete UM 

______________________________________________________________ 

ki je potekala v četrtek, 4. januarja 2024, preko orodja Ms Teams. 

 

Prisotni člani ŠS PEF: Nana Čulk, Romina Kotnik Rajh, Sara Mori, Daša Žuman, Andraž Fišer, 

Hana Beus, Tinkara Dražič, Patricija Grobelnik, Vita Doler, Zala Vita Berložnik in Lenča Debeljak. 

 

Opravičeno odsotni: Tara Mišković. 

Neopravičeno odsotni: / 

Ostali prisotni: / 

Lenča Debeljak (v nadaljevanju predsedujoča) pozdravi člane ter ugotovi sklepčnost. Pričnemo 

z drugo redno sejo ŠS PEF UM. 

 

 

 

 



 
 

Predlagani dnevni red: 

1. potrditev dnevnega reda 2. redne seje, 

2. potrditev zapisnika 1. redne seje Študentskega sveta Pedagoške fakultete Univerze v 

Mariboru,  

3. poročanje o izvrševanju sklepov, 

4. poročanje z organov Univerze, 

5. habilitacijski postopki, 

6. potrjevanje Finančnega poročila za obdobje 1. 6. - 31. 12. 2023, 

7. potrjevanje Poročila o rezultatih študentskih anket, 

8. diskusija o brezplačnih parkiriščih pred fakulteto, 

9. razno. 

 

Ad. 1 

Potrditev dnevnega reda 2. redne seje Študentskega sveta Pedagoške fakultete UM 

Predsedujoča predstavi dnevni red 2. redne seje Študentskega sveta Pedagoške fakultete UM 

in povpraša po morebitnih pripombah.  

Ker pripomb ni, predlaga sprejem naslednjega sklepa 

SKLEP št. 1:  

Študentski svet Pedagoške fakultete UM potrdi predlagani dnevni red 2. redne seje ŠS PEF 

UM. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 



 
 

Ad. 2 

Predsedujoča pove, da so bili člani ŠS PEF UM preko elektronske pošte že predhodno 

seznanjeni z zapisnikom 1. redne seje Študentskega sveta Pedagoške fakultete Univerze v 

Mariboru, na kateri so obravnavali ustaljene točke.  

Predsedujoča vpraša člane, če ima kdo kakšne pripombe glede zapisnika.  

Ker pripomb ni, predlaga sprejem naslednjega sklepa 

SKLEP št. 2: 

Študentski svet Pedagoške fakultete Univerze v Mariboru potrjuje zapisnik 1. redne seje 

Študentskega sveta Pedagoške fakultete Univerze v Mariboru. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 3 

Predsedujoča pove,  da se pod točko tri nahaja ustaljena točka poročila o izvrševanju sklepov. 

Trenutno ni v izvrševanju nobenega sklepa. 

Predsedujoča predlaga sprejem naslednjega sklepa 

SKLEP št. 3:  

Študentski svet Pedagoške fakultete Univerze v Mariboru se seznani s poročilom o 

izvrševanju sklepov. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 4 

Predsedujoča preda članom informacijo, da bo izdan v začetku januarja Poziv za sofinanciranje 

stroškov delovanja in programov dela študentskih svetov članic Univerze v Mariboru v letu 

2024. 



 
 

Ad. 5 

Predsedujoča seznani člane s habilitacijskim postopkom in podajo mnenja o postopku izvolitev 

kandidatov.  

 

 

SKLEP št. 3: 

 

Ad. 6 

Predsedujoča predstavi končno poročilo o izvajanju programa dela ŠS PEF UM v letu 2023. 

Izpostavi razliko med predvidenim in porabljenim denarjem in ponosno pove, da so bili vsi 

zastavljeni projekti (v tem obdobju) izvedeni. 

Predsedujoča člane ŠS PEF UM vpraša, če ima kdo kakšne pripombe glede končnega poročila. 

Ker pripomb ni, predlaga sprejem naslednjega sklepa 

SKLEP št. 6: 

Študentski svet PEF UM daje pozitivno mnenje za končno finančno poročilo o sofinanciranju 

programa ŠS PEF UM za obdobje od 1. junija 2023 do 31. decembra 2023.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Skrito za javnost 



 
 

Ad. 7 

Predsedujoča predstavi Poročilo o rezultatih študentskih anket. Poročilo je bilo pripravljeno 

na podlagi rezultatov študentskih anket za našo fakulteto, ki smo jih prejeli s strani dekana 

oz. vodstva fakultete. 

Predsedujoča člane ŠS PEF UM vpraša, če ima kdo kakšne pripombe poročila o študentskih 

anketah. 

Ker pripomb ni, predlaga sprejem naslednjega sklepa 

SKLEP št. 7: 

Študentski svet PEF UM daje pozitivno mnenje za Poročilo o rezultatih študentskih anket.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 8 

Predsedujoča povpraša člane za mnenje glede uvedbe plačljivih parkirnih mest pred fakulteto. 

Predsedujoča seznani člane, da se študenti ne strinjajo s to uvedbo tudi na drugih dveh 

fakultetah (FNM UM in FF UM), prav tako ji nasprotujejo tudi stanovalci Študentskih domov. 

Skupaj s študenti smo prišli do konsenza, da bomo napisali z ostalima dvema prodekanoma za 

študentska vprašanja in predsednico ŠSSŠD UM dopis, v katerem bomo zajeli problematiko in 

upoštevali vse predloge, naslovljen pa bo na MOM. 

Predsedujoča člane ŠS PEF UM vpraša, če ima kdo še kakšne dodatne pripombe glede uvajanja 

plačljivih parkirnih mest. 

Ker pripomb ni, predlaga sprejem naslednjega sklepa 

SKLEP št. 8: 

Študentski svet PEF UM se seznani s problematiko in potrdi dopis, naslovljen na Mestno 

občino Maribor, glede uvajanja plačljivih parkirnih mest na Koroški cesti. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 



 
 

Ad. 9 

Pod točko razno ni bilo vprašanj in morebitne diskusije. Predsedujoča je člane seznanila z 

naslednjo sejo, ki bo potekala konec januarja. 

 

            Prodekanica za študentska vprašanja PEF UM 

         Lenča Debeljak 

 


